
15 NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS
perquè aquesta crisis que estem patint a nivell mundial tinga els 
menys efectes possibles en el funcionament d’aquest Ajuntament i 
del nostre municipi. Des de l’equip de govern intentarem que, totes 
aquelles mesures econòmiques que es puguen portar a terme des 
d’este Ajuntament per pal·liar aquesta situació i beneficiar l’economia 
dels nostres veïns i veïnes, siguen una realitat. També instem al grup 
de l’ oposició que ens faja propostes coherents i que, estes, no siguen 
merament fruit de l’oportunisme polític. Si hem d’apretar-nos el cinturó 
hem de ser tots, per tant siguen vostès mateixos els que actuen amb 
conseqüència. Els instem, per al proper ple que celebrarem, que 
presenten una moció seguint les recomanacions del seu president 
a nivell nacional, el Sr. Rajoy que, per fer front a la crisis aposte per 
una congelació dels sous dels alts càrrecs. No cal que us preocupeu, 
perquè des del nostre grup la recolzarem i ens comprometem a fer-Ia 
aplegar al govern de la Generalitat Valenciana i al de la Diputació de 
Castelló. Al govern de la Nació no farà falta que la remetem perquè ja 
se l’han aplicada.

També els instem que en eixa moció demanen al Sr. President de la 
Diputació, el Sr. Fabra, que retalle el seu número d’assessors, 32 o 
35, ja que ningú sap que es dediquen, ni quina és la seua funció, ni 
quin el seu rendiment. Tal vegada, si anem per aquest camí, sí que li 
estalviem diners al ciutadà de la província de Castelló (aproximadament 
més d’un milió d’euros). A lo millor a vostès els fa més cas, perquè 
este matí, en el Ple de la Diputació, el Sr. Fabra no ha volgut saber-ne 
res d’aquest tema de congelació de salaris, i ha votat en contra d’una 
moció presentada per l’opossició. Sap que es demanava en aquesta 
moció? Jo li ho diré: li es demanava que es congelara el seu sou i el 
dels diputats i assessors de la Diputació. I no ha volgut! El Sr. Fabra no 
ha volgut! Nosaltres, com he dit abans i sense comparar-nos en el Sr. 
Fabra, ens hem congelat el sou.

Una vegada més, i reitere, vostès estan fent oportunisme polític i 
demagògia. Al Sr. Miguel Zaragozà només li ha faltat llegir aquesta 
moció amb un puro Montecristo a la mà com el que es va fumar, a 
càrrec de l’ Ajuntament, al Mesón Canterero de la Ctra. Madrid-València 
el dia 22 d’ abril de 2006. Siguen seriosos, per favor! Ací tinc la factura 
per si la vol veure algú.

La Sra. Orient Julian diu que s’informe de tot el que va cobrar i les 
hores que va emprar, per si era el que li corresponia, ja que no era ni 
la quarta part.

El Sr. Viol diu que ha vist el que cobrava i no dubta de les hores que 
estava a l’ajuntament, però que la gent ha de saber que la Sr. Cristina 
també cobrava, i aquest fet no ho pot negar.

La Sra. Orient diu que ni la quarta part del que li corresponia, segons 
allò que havia aprovat el ple.

El Sr. Viol diu que li pareix molt correcte.

El Sr. Zaragozà diu que el Sr. Viol li pegue voltes per a justificar que no 
es volen baixar l’assignació, i la congelació que ha dit el Sr. Viol ha sigut 
gràcies a la moció que ha presentat el Grup Popular, i que sobre els 
gastos de telèfon, que el Sr. Viol diu i que segons  vosaltres us pagueu 
cadascú el seu, que haurà de justificar els gastos de las factures que hi 
a l’ajuntament, i llegix l’import de vàries factures de telèfon.

El Sr. Alcalde li pregunta al Sr. Zaragozà si és conscient de quan va 
entrar a governar el  JNP, ja que està dient dates d’abril i maig i que ja 
està bé de culpar-los d’allò que s’ha fet abans.

El Sr. Zaragozà continua llegint factures.

El Sr. Alcalde li diu que distingisca entre telèfons fixos i mòbils, que 
els rebuts de l’ajuntament inclouen totes las dependències, que no 
faça demagògia i llija només els de telefonia mòbil que és el que ens 
ocupa.

El Sr. Zaragozà continua llegint les factures de Vodafone.

El Sr. Alcalde diu que els mòbils són: el de la ludoteca, els dels peons, 
el de l’alcalde i el de l’agutzil, des del qual s’envien els missatges als 
masos i el qual cada mes puja de cent seixanta a cent vuitanta euros. 
El Sr. Alcalde li diu al Sr. Miguel Zaragozá que vaja restant i fent nous 
comptes a veure el que gaste l’alcalde i els regidors.

El Sr. Zaragozà pregunte doncs si els telèfons que ells gastaven era a 
títol personal o per a l’ajuntament.

El Sr. Alcalde diu que per a l’ajuntament, però que les despeses eran 
molt elevades.

El Sr. Zaragozà diu que respecte a la Visa, els gastos es poden veure 
en els llistats dels bancs, però que els pareix molt estrany que gent de 
fora de l’Ajuntament porte factures de més de mil euros.

El Sr. Alcalde li demane que especifique.

El Sr. Zaragozà diu que se li van abonar a Vicente Sales portant un 
rebut i pregunta al Sr. Alcalde si li pareix correcte.

El Sr. Alcalde diu que està tot justificat i documentat, i era per a activitats 
municipals, del campus de futbol.

El Sr. Viol diu que de tots els telèfons que ha enumerat el Sr. Zaragozà 
no n’hi ha  cap  de regidors, pel motiu que els regidors no en tenim 
i quan hem de cridar per telèfon, cridem des dels nostres. També 
comenta que els regidors del JNP  quan surten dinen de menú i se’l 
paguen ells,  i que la targeta Visa no és cap document oficial. Que hi ha 
càrrecs de la Visa que utilitzava el Sr. Miguel que no estan justificats ni 
en tiquet ni en factura i que això és molt fort.

El Sr. Zaragozà diu que li pareix més fort que una persona vaja 
per Castelló, com si fóra membre de l’Ajuntament, que li pareix 
lamentable.

El Sr. Alcalde diu que va fer-ho per ajudar, el material està a l’ajuntament, 
i es va utilitzar per al campus de futbol infantil i que per concloure vol 
puntualitzar que segons les dades del Ministeri d’Hisenda l’Ajuntament 
de les Coves està per baix de la mitja en despeses de personal, i alguns 
dels salaris estan subvencionats, con AEDL, SALARI JOVE, EMCORP 
i PAMER.

Sotmesa la moció a votació no s’aprova, per cinc vots en contra, del Sr. 
Alcalde i el grup JNP, i quatre vots a favor, del grup popular.

5é. RATIFICACIÓ DE DECRET DE SOL·LICITUD DE PRÒRROGA 
DE SUBVENCIÓ PER A AEDL. S’adone al Ple del decret  160, de 
nou de setembre pel que es demane  prorroga de la subvenció de la 
plaça d’AEDL, que es va fer pel tancament del termini, i es requerix la 
ratificació pel Ple.

Sotmesa la proposta a votació s’aprova per unanimitat.


